



Dagsorden til gildeting tirsdag d. 13. marts kl. 19 i Huset

1. Valg af dirigent. Gildeledelsen foreslår Steen B.
2. Valg af referent. Gildeledelsen foreslår Lone.
3. Gildemesterens beretning for 2017 ved Ole I.
4. Behandling af indkomne forslag:
 - a) Loppemarked. Gilderådet ønsker en snak om, hvordan vi kan inddrage flere af gildets medlemmer i opgaver i forbindelse med Loppemarkedet.
 - b) Vi skal tage stilling til en ansøgning, som Ole I har modtaget om støtte.
 - c) Vi skal beslutte om vi vil hjælpe med at stå på post på Frilandsmuseet, den første weekend i maj. Holger giver et oplæg
 - d) Gilderådet ønsker at vi hensætter bevillingen til det nye Julemærkehjem fra sidste år (som endnu ikke er blevet brugt, da de allerede havde en flagstang) – og foreslår at vi forhøjer beløbet med yderligere 5.000 – 10.000 kr.
5. Gildemesteren fremlægger planer for den kommende periode – ved Ole I.
6. Skatmesteren fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse
7. Skatmesteren fremlægger forslag til budget og kontingent for 2018.
8. Orientering fra udvalg: Frimærkebanken - Tom, Kegleaften – Susanne, Himmelekspressen – Ole C., Læselaug – Bente, Mølleåsejladsen – Ole C., Loppelaug – Jesper, Samråd - Ole J., Fritidsråd – Ole J., Husudvalg – Dorte, Hjemmesiden – Dorte, GIM – Lis.
9. Valg af gildeledelse: Ole I villig til genvalg som gildemester, Martin villig til genvalg som skatmester og Bente villig til genvalg som kansler.
10. Valg af suppleanter for gildeledelse. Ole C. og John M. villige til genvalg. Jette har ikke givet tilkendegivelse?
11. Valg af revisorer og revisorsuppleanter. Hannibal og Karsten villige til genvalg som revisorer. Erik Tøt og John H. villige til genvalg som revisorsuppleanter.
12. Valg af GIM. Lis er villig til genvalg.
13. Valg af eventuelle udvalgsmedlemmer. Bortset fra Ole J. (der ikke har tilkendegivet om han ønsker at fortsætte), har alle meldt, at de ønsker at fortsætte på posten.
14. Eventuelt

Udsendt pr. mail d. 27.02.2018 og lagt på hjemmesiden (DK)